



AQRAT

عقارات

Date: 25 March 2021
KREC/FIN/2021/170

التاريخ: 25 مارس 2021
KREC/FIN/2021/170

To: Boursa Kuwait Company

السادة/ بورصة الكويت المحترمين

**Subject: Complementary Disclosure
Analyst / Investor Conference
Presentation of Kuwait Real Estate
Company (K.P.S.C) for Q4 / 2020**

**الموضوع: إفصاح تكميلي عن معلومات جوهرية
العرض التقديمي لمؤتمر المحللين / المستثمرين لشركة
عقارات الكويت (ش.م.ك.ع) للربع الرابع للعام 2020**

Reference to “continuing Obligations in the Premier Market” of Bursa – Kuwait Rule Book issued as per decision No. (1) for year 2018, and since Kuwait Real Estate Company has been classified in the Premier Market, We would like to announce that the quarterly Analyst / Investor Conference will be held at 01:30PM (Kuwait Local Time) through (Live Webcast) on Wednesday 31/03/2021, Analyst and Investors and who is interested can contact our company on the following email address.

بالإشارة إلى متطلبات قواعد البورصة الصادرة بموجب قرار (1) لسنة 2018، وحيث أن شركة عقارات الكويت تم تصنيفها ضمن مجموعة السوق الأول، يسر شركة عقارات الكويت الإعلان عن موعد مؤتمر المحللين/المستثمرين الربع سنوي والذي تقرر عقده عن طريق بث مباشر على شبكة الإنترنت (Live Webcast) في تمام الساعة 01:30 ظهرا (توقيت الكويت المحلي) من يوم الأربعاء الموافق 2021/03/31 ويمكن للمستثمرين والمحللين والمهتمين التواصل مع شركتنا على البريد الإلكتروني

investor.relations@aqarat.com.kw


التالي: investor.relations@aqarat.com.kw

to provide them with the invitation and details of participation in the conference

ليتم تزويدهم بالدعوة وتفاصيل المشاركة في المؤتمر

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Best Regards


طلال جاسم البحر
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي

*CC:

CMA – Disclosure Dept.


AQRAT
عقارات

* نسخة الورد:
السادة / هيئة أسواق المال - إدارة الإفصاح
Kuwait Real Estate Company K.P.S.C

شركة عقارات الكويت ش.م.ك.ع. Kuwait Real Estate Company K.P.S.C.

تأسست عام 1972 Established in

صندوق بريد 1257، الصفاة 13013، الكويت، مبنى سوق الكويت، الدور الثامن

P.O. Box 1257, Safat 13013, Kuwait, Souk Al Kuwait Building, 8th Floor T. +965 1 828 999 F. +965 2241 8154

رأس المال المدفوع والمصدر Paid up Capital K.D. 94,736,505.900 مقدار رأس المال المصرح به Authorized Capital K.D. 94,736,505.900

www.aqarat.com.kw info@aqarat.com.kw

سجل تجاري CR No. 64



نموذج الإفصاح التكميلي عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	اسم الشركة المدرجة
2021/03/31	شركة عقارات الكويت (ش.م.ك.ع).
2021/03/24	تاريخ الإفصاح السابق
المعلومة الجوهرية	<p>بالإشارة إلى متطلبات قواعد البورصة الصادرة بموجب قرار (1) لسنة 2018، وحيث أن شركة عقارات الكويت تم تصنيفها ضمن مجموعة السوق الأول، يسر شركة عقارات الكويت الإعلان عن موعد مؤتمر المحللين/المستثمرين الربع سنوي والذي تقرر عقده عن طريق بث مباشر على شبكة الإنترنت (Live Webcast) في تمام الساعة 01:30 ظهرا (توقيت الكويت المحلي) من يوم الأربعاء الموافق 2021/03/31</p> <p>ويمكن للمستثمرين والمحللين والمهتمين التواصل مع شركتنا على البريد الإلكتروني التالي: investor.relations@aqarat.com.kw</p> <p>ليتم تزويدهم بالدعوة وتفاصيل المشاركة في المؤتمر</p>
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يمكن تحديد الأثر على المركز المالي للشركة حاليا.

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات ومايشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.



طلال جاسم البحر
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي

Complementary Disclosure of Material Information Form

Date	31 March 2021
Name of the Listed Company	Kuwait Real Estate Company – K.P.S.C
Date of previous Discloser	24/03/2021
Material information	<p>Reference to “continuing Obligations in the Premier Market” of Bursa – Kuwait Rule Book issued as per decision No. (1) for year 2018, and since Kuwait Real Estate Company has been classified in the Premier Market, We would like to announce that the quarterly Analyst / Investor Conference will be held at 01:30PM (Kuwait Local Time) through (Live Webcast) on Wednesday 31/03/2021, Analyst and Investors and who is interested can contact our company on the following email address investor.relations@aqarat.com.kw</p> <p>to provide them with the invitation and details of participation in the conference</p>
Significant Effect of the Material information on the financial position of the Company	The Effect of material information on the Company's financial position cannot be determined currently

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that Effect, excluding the financial Effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial Effect occurring to that Company itself.



Talal Jassim Al- Bahar
Vice Chairman
& CEO